
 

 
 
  REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
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VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/24-01/31 
URBROJ:  2170-1-03-04-24-4 
Rijeka,  29. veljače 2024. 

 
 

ZAPISNIK  
SA 10. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 

 
10. sjednica VMO Grad Trsat održana je 29. veljače  2024. godine (četvrtak) u 18:30 sati u 
prostorijama mjesne samouprave (Trg Viktora Bubnja 2A). 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Sanja Lujić Pirc, predsjednica VMO 
- Daniel Antunović, zamjenik predsjednice VMO  
- Aleksandar Salević, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Hrvoje Devčić, član VMO 
- Paul Simunović, član VMO 
 
 
Zapisnik s 9. sjednice VMO Grad Trsat usvojen je jednoglasno.  
 
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Dan žena- dogovor oko programske aktivnosti 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat će u suradnji s Gradskom knjižnicom Rijeka-ogranak 
Trsat 7. ožujka 2024. godine obilježiti Međunarodni dan žena. U knjižnici će se održati 
predavanje na temu „Žena- mora li baš sve?“. Gošće predavačice biti će Emina Pršić 
Prasnikar i Ivana Šešo uz moderiranje Marije Mažar. Za realizaciju programske aktivnosti 
planira se utrošiti 270,00€.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat je jednoglasno usvojilo plan programske aktivnosti Dan žena. 



AD 2 
 AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana koji se žali 

na nedovoljan kapacitet spremnika za otpad i nepropisno odložen glomazni otpad u ulici  
Vrlije kod trafostanice u blizini kućnog broja 35. Građaninu je odgovoreno kako se problem 
s odlaganjem otpada na navedenoj lokaciji učestalo ponavlja te je Vijeće u plan Malih 
komunalnih akcija za 2023. godinu uvrstilo prijedlog da se na obližnji stup rasvjete postave 
nadzorne kamere pomoću kojih bi se kažnjavalo nepropisno odlaganje otpada. Kamere bi 
trebale biti postavljene u prvom kvartalu 2024. godine, čim se pribavi suglasnost HEP-a za 
spajanje kamera na rasvjetni stup.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
  
 

 AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom Rijeka plusu 

vezano za preostala sredstva Malih komunalnih akcija iz 2022. godine. Prema dogovoru s 
obilaska terena iz preostalih sredstava trebala se povećati sigurnost pješaka u ulici Slavka 
Krautzeka kod OŠ Trsat.   
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 

 AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom TZ Grada 

Rijeke vezano za posudbu foto kutka koji bi se postavio na platou na Frankopanskom trgu 
između zgrade Hrvatske čitaonice Trsat i stambenog objekta na kbr. 1. Foto kutak bio bi 
postavljen do početka prosinca, a obogatio bi turističku ponudu Trsata. Do održavanja 
sjednice nije zaprimljen odgovor turističke zajednice. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 

 AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom Odsjeku 

zajedničkih komunalnih djelatnosti vezano za postavljanje nadzornih kamera u ulici Vrlije 
kod trafostanice u blizini kućnog broja 35. Od nadležnih službi dobivena je informacija kako 
će nadležne kamere biti postavljene čim se ishodi suglasnost HEP-a obzirom da su rasvjetni 
stupovi na navedenoj lokaciji u njihovoj nadležnosti.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 

 AD 2.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu upućenom nadležnim 

službama Odsjeka zajedničkih komunalnih djelatnosti vezano za sanaciju pješačkih staza 
u Parku heroja. Staze su oštećene zbog veće količine oborina koja je isprala šljunak. Od 
nadležnih službi dobivena je informacija kako će se sanacija izvršiti iz redovnih sredstava 
sukladno raspoloživim sredstvima. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  



 AD 2.6. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana koji moli da 

se sanira prekop u Glavinićevoj ulici kod kućnog broja 28. Naime, 2020. godine je objekt 
spajan na plinsku instalaciju, a u okviru radova tadašnje TD Rijeka promet trebalo je 
asfaltirati dio kolnika na kojem su se izvodili radovi. Na kolniku je izvedeno betoniranje, ali 
asfalt nikada nije postavljen. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Od UO za komunalni sustav i 
promet te Rijeka plusa će se zatražiti očitovanje zašto radovi nisu izvršeni, odnosno 
zašto površina kolnika nije asfaltirana i dovedena u prvobitno stanje.  

 
 
 

AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 

Sjednica je završila u 21 sat. 
  

   Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
  
 

 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

         
 

 Predsjednica VMO Grad Trsat: 
 

                      Nika Pavlinić                            Sanja Lujić Pirc 
 


